
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 316
Hvad er baggrunden for, at regeringen i relation til spørgsmålet om lovlig
statsstøtte har vurderet, at reklameafgiftsloven har måttet følge frekvenskra-
vet i Kulturministeriets Ugeavispulje, når det er vurderet, at man på flere an-
dre områder godt kan fravige kriterierne i Ugebladspuljen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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